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Chaoran Guo 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Capital markets 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Guo specializes in venture capital investment and private equity financing, capital market 

transactions, mergers and acquisitions, and general corporate matters.  She has provided legal 

services to clients in the Internet, healthcare, education, and culture and entertainment industries.  

Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Guo worked at Tian Yuan Law Firm. 

EDUCATION 
Ms. Guo graduated from Jilin University in 2016 with an LL.B. degree and a Bachelor of Arts degree.  

She also obtained an LL.M. degree in University College London in 2018. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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郭超然 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 资本市场 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

郭超然律师主要提供私募股权投资及风险投资、资本市场交易、兼并收购、公司一般性事务

等法律服务，参与项目涉及的行业包括互联网、医疗、教育、文化及娱乐等领域。在加入汉

坤律师事务所之前，郭超然律师曾就职于天元律师事务所。 

教育背景 

郭超然律师于 2016 年毕业于吉林大学，取得法学学士学位和文学学士学位；于 2018 年毕业

于英国伦敦大学学院，取得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


